
Referat 

Mandag 15 November 18-20 

Narvik menighetshus 

 

 

Til stede: Ingjerd, Karl Børge, Lars, Johnny, Inge, Morten A. Morten, Jan Egil og 
Merete - 4 stemmeberettigede 

Meldt forfall: Einar 

Ikke møtt: Elisabeth 

Sak  Vedtak Ansvarlig/Frist 

Sak 42/21:  

Godkjenning av 
innkalling, saksliste 
og saksforelegg.  

Saker til eventuelt  

AU møte 

Innspill fra Trond Laksaa 

Sendt mail til alle i staben 
fellesråd og Cathrine med 
innkalling og referat fra 
menighetsråd. 

Sak 43/21:  

Utlån av kirkene våre til 
eksterne aktører. 

Ingjerd informerte om sin rolle 
som kantor og medlem i 
musikkutvalget. 
 
 
 
 
 
Kirken koster 3000 kroner å leie 
en konsert.  Mens Kulturhuset tar 
i snitt mellom 30 og 40 tusen.  
 
Forslag om å sette høyere pris på 
utleie og fordele inntekten etter 
følgende formel: 
Menighetsrådet 25% (låner ut 
kirken) 
Kantor 25% 
Fellesrådet 50% dekker personell 
og varme.  

Det må være forståelse for at 
det ikke bør være konserter 
rett før lysmesse. Og at 
kirkens egne arrangementer 
går foran.  Lysmesse er en 
gratis konsert, der alle kor 
deltar. 
 
Fellesrådets representant får 
mandat til å ta med seg saken 
til fellesrådet for å se på 
ordningen.   Se på grunnleie. 
Øke prise.  Fordeling av 
inntekt og differensiere for 
utleie på lokale 
utøvere/kontra store aktører 
som er kapitalsterke. 
 
Rutine på avgjørelser om 
konserter: Mail runde til 
sogneprest kirketjener og 
kantor.  Gjennom den 
personen i menighetsrådet 
som mottar forespørsel.  
Leder vil ha tilgang til 
kalender.   



 
Fellesrådet ser på dette i 
budsjettmøtet førstkommende 
onsdag.  
Kommer tilbake med sak som 
vi kan stemme over.  

Sak 44/21: 

Menighetshuset  

Merete orienterte skriftlig om 
økonomi rundt huset.  Per nu går 
huset i minus med 23743 kroner 
per måned.  

Se på renovasjon og forsikring om 
det er noe å spare der. 

Tilskrive tidligere interessenter om 
å leie huset.  

Fellesrådet må betale for leie av 
parkering, og aktiviteter på huset. 

 

Sak fra Trond - punkt 4 - Husrådet 
har fått forslag på to navn i forhold 
til å øke antallet.    

 

Noen alternativer for å komme i 
gang med rehabilitering. 

Hva skal Fellesrådet betale i 
leie for aktiviteter utenom det 
som faller inn under 
Trosopplæring? Kor mm. 
Parkering - leie? 
 
Husrådet tar det direkte med 
fellesrådet.  Lars må være 
med mht til regnskap. 
 
Nytt medlem i husrådet får i 
oppgave å sjekke renovasjon 
og forsikring. 
 
 
Vi må avvente til husrådet er 
fulltallig så vil rådet plukke ut 
medlemmer selv.  De vil se 
på forslagene.  
 
 
1. Ta lån for å utbedre 

øverste etasje i huset i 
forhold til ventilasjon.  
Estimert 1,5 millioner 
kroner. Se på 
lånemuligheter (få 
oversikt over egenkapital) 
og finansiering med 
utleie.  

 
2. Selge huset til 

entreprenør med klausul 
på at menigheten skal 
kunne benytte de første 
etasjene, resten av huset 
for leiligheter.  

3. Søke midler og fond og 
forsøke ta vare på huset 
og få det opp til 2021 
standard.  Estimert 6 
millioner kroner.  



 

Sak 45/21: Økonomi 

 

Elektronisk regnskap.  

   

Lars starter med innlegging 
av bilag 16 november. Starter 
med Bjørnfjell kapell og tar 
det derfra. 

Sak 46/21  

Informasjon om 

Narvik Kirke 2025 

Menighetsrådet stiller med kaffe 

og wienerbrød 11 januar. 

Orgel  - Menighetsrådet bidrar 

med 6000 kroner til komiteen for 

nytt orgel. Skal bruke på å lage en 

presentasjon av orgelsaken.  De 

har hyret Anders Horne som tar 

15 tusen for jobben. 

Guttene i menighetsrådet 
stiller opp.   
 
Menighetsrådet stemmer for 
med 1 stemme i mot.  4 
stemmeberettigede.  
 
 

Sak 47/21 Eventuelt 

Saker til eventuelt: 

 

Turistskip - Narvik kirke - se på 

mulighet til besøk.  Hva skal 

fellesrådet ha av denne inntekten, 

hva skal gå til ren drift av kirken.  

Møte i AU - fredag 19 - kl 0900. 

Guide? / organisering.  Se på. 

 

 

Ikke fullt AU møte da det bare 

blir dokumentert stikkord fra 

møtet.  

I dette møtet hadde vi 

besøk av Jan Egil 

Ingebretsen 

Han fortalte litt om at han ønsker 

å besøke alle menighetsrådene. 

Ønsker å få ting på plass.   

Han er involvert i jubileet til kirken 

og gjør en jobb i forhold til dette.  

Han sier at fremtidig mål er å få 

Fellesrådet tilbake på 

menighetshuset og håper vi kan 

samarbeide om å få dette i mål 

sammen med å samarbeide.  

 

 


